
zAptsNtK SJEDNTcE Srolsxoc oDBoRA

oDRzANE DANA 16. veutaee 2o23.coDrNE

KLASA: OO7 -04123-02101

U RB ROJ : 21 O3-2-S -23 -07

Dana '16. velJade 20231. gocline ocir2ana je slednica Sxoiskog ocibora s podetkom u 13
sati. Sjednici nazocni: Maja Svetoivanec, Goranka Vojnovic, lvana Vincekovi6, Ana
Luter Hegedi6, Dragan Santalab, Vojislav Klinac, lvana Mogui iSilvana Sudarevic.

Dnevni red:

1. lzvjesce predsjedavatelja sjednice o imenovanim 6lanovima Skolskog odbora;
2, Verificiranje mandata imenovanih dlanova Skolskog odbora;
3. lzbor predsjednika izamjenika Skolskog odbora;
rl flzrnrriania r'rlh tUa a , rc,,aieni, , rrnrliiniaa i1\tida+^i^ a ;zvrianir r trinanr.iiclznrr

plana OS Cazmaza2022 godinu,
5. Financijski izvje5taj OS Cazma za2022. godinu;
6. Jednostavna nabava - prehrana u6enrka;
7. Najam dvorane
8. Aktualnosti

D,,,.{,,:; ,.,r^ ^.^n^;^,{^;r/^ 6t,^t^u^^ ^.rh^.^ a,,,, ai^,{^;^,, i^ ^^,,,^r6 ,, Ip, r,v\rJsur r^e rr^rJ,o^vY o.tt,v' ,'w\,r ,s oqr-vqro v. s.

ravnateljica lvana Mogu5.

Jednoglasno je usvojen predloZeni Dnevni red.

Maia Svetoivanec je zamoiiia da ubuciu6e, uz poziv, budu prilozeni i materijali za
sjednicu.

Ar--r-r.--ftu. t. tvalla tvtugu! Jt, PUut tuctd tzvle5uc u c uvat Utat tuv ll onutD^ug uuuurd uu
strane U6iteljskog vijeca, a to su Dragan Santalab i Vojislav Kinac. Predstavnica u

Skolskom odboru od strane Roditeljskog vrjeia je Ana Luter Hegedii.

Ad. 2 Verifikaciju mandata imenovanih dlanova Skolskog odbora obavila je lvana
Mogu5 provjerom identiteta pojedinog 6lana s podacima iz akta o imenovanju. e lanovi
su potpisali lzjave o povjerljivosti. Olanovima Skolskog odbora mandat teae od dana
konstituiranja Skolskog odbora.

Ad. 3. Jednoglasno je, dizanjem ruku, za predsjednika Skolskog odbora izabran
Dragan Santalab. a za zamjenika Vojislav Klinac

Ad. 4.i 5. Silvana Sudarevii je podnijela godi$nji izvje5taj o izvr5enju Financijskog
plana OS Cazmaza2022. godinu.
Jednoglasno je, dizanjem ruku, usvojen Financijski plan OS Cazma za 2022. godinu
Prilo2ena dokumentacija uz navedenu todku sastavni je dio Zapisnika

Ad. 6. lvana Mogu5 je pojasnila jednostavnu nabavu vezanu uz prehranu u6enika i

nnlnicana c daharrlial(irvra
PvrP,sqi ,v vyvrv,v e vvvq jqv,,"v.

Ad. 7. Osniva6 je donio odluku o besplatnom najmu dvorane za klubove koji su s
podrucja grada Oazme. Svi klubovi koji su se javili dobili su termine za treninge



Ad. 8. Ravnateljica je rekla da nam uskoro slijede natledaji za nastavnike biologije,
geografije, hrvatskog jezika i tajnicu. Od 13. do 31. o2ujka slijede nam Nacionalni

' ispiti za sve osrne razrede. lmat cemo izmjene GPIP, jer imamo nove zaposlenike,
promjene de2urstva i promjene Kuinog reda.

Sjednica je zavr5ila u 13 sati i 45 minuta.

Zapisnidar Predsjednik Skolskog odbora:r'
Volislav Klinac Draoan Santalab
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